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komuniciranje ostajajo nespremenjeni, 
odločiti se je treba o obliki Planinskega 
kažipota.
Člani so potrdili smernice, opozorili pa 
še na pomen vsebine PV za informiranje 
o delovanju organizacije ter predlaga-
li močnejše sodelovanje z drugimi mediji 
za populariziranje planinske dejavno-
sti. Član uredništva PV Dušan Škodič je 
potrdil, da bo uredništvo po svojih naj-
boljših močeh poskrbelo za kakovostne 
in raznolike vsebine. Generalni sekretar 
PZS Planko je predstavil dogovore za 
razširitev oglasnega trženja.
UO PZS je soglasno sprejel sklep o 
potrditvi Pravilnika odbora za uspo-
sabljanje in preventivo, ki ga je pred-
stavil strokovni sodelavec PZS Matjaž 
Šerkezi. Po poročilu načelnika Komisije 
za planinske poti Igorja Mlakarja, ki po 
volilnem zboru 17. 10. ostaja načelnik 
te komisije, so člani podali soglasje k 
Pravilniku KPP in soglasje k izvolje-
nim članom izvršnega odbora KPP. UO 
PZS je dal soglasje k Pravilniku o delu 
MDO PD Koroške in Pravilniku o delu 
MDO Pomurja. UO PZS je na predlog 
Rotovnika imenoval dodatna člana 
delovne skupine za pripravo programskih 
vodil PZS: Danila Škerbinka (APD Kozjak 
Maribor) in Marijo Štremfelj (PD Kranj), 
dodatnega člana odbora za založni-
štvo in informiranje Gorazda Goriška (PD 
Rovte) ter dodatno članico Raziskovalne 
skupine Petro Zupet (AK Vertikala).
Načelnik Komisije za športno plezanje 
Aleš Pirc je podal informacije o novih 
sodnikih pripravnikih in opremljeval-
cih plezališč, izvedenih tekmah v ŠP in 
uspehih slovenskih plezalcev v Sloveniji 
in tujini. Izvedbo tekme za SP v športnem 

plezanju, ki bo 15. in 16. novembra 
v Kranju, bo vodil Tomo Česen, Pirc je 
izpostavil, da zaradi vse višjih stroškov 
tekme prihodnje leto morda ne bo. Potrdil 
je tudi skladnost pregleda namenske 
porabe sredstev. Slavica Tovšak je 
v imenu Raziskovalne skupine PZS 
prosila za predloge možnih naslovov di-
plomskih nalog ter v imenu odbora za za-
ložništvo in informiranje napovedala sko-
rajšnji izid vodnika Razširjena Slovenska 
planinska pot in izrazila željo, da čim več 
PD pristopi k prednaročilu, sploh društva 
s kočami, kjer vodi razširjena SPP.
Naslednja seja UO PZS bo v četrtek, 15. 
januarja 2015.

Manca Čujež

95 let PD Prevalje
Visoki jubilej so v društvu počastili 
v začetku septembra na Uršlji gori, kjer 
ima društvo svojo planinsko kočo. Zaradi 
slabega vremena je bila proslava v bližnji 
cerkvi svete Uršule. Približno osemdeset 
planincev sta pozdravila predsednik 
društva Jože Merc in član UO PZS Štefan 
Keber. V kulturnem programu sta nastopili 
glasbeni skupini Zimski kosci z Leš in 
Smo, kar smo iz Črne na Koroškem. Pre-
valjski planinci so društvene dejavno-
sti pregledno predstavili v priložnostni, 
več kot 50 strani obsegajoči publikaci-
ji. Poročilom gospodarskega odbora, 
markacistov, vodniškega in mladinskega 
odseka ter mladih planincev osnovno-
šolcev in odbora za kulturo sledijo zapisi 
o avtomatskem defibrilatorju v planin-
skem domu, fotomonografiji Uršlje gore 
avtorja Sebastijana Oblaka, vodni streli in 
spominski zapisi, posvečeni preminulim 
odbornikom. Zanimivo knjižico zaključu-
je bibliografija zadnjih petih let, posebno 
zanimive pa so Abeceda Uršlje gore in 
stare razglednice.

Andreja Čibron Kodrin

40 let PD Loče
Planinsko društvo Loče je 20. septembra 
ob svoji 40-letnici svečano odprlo 
planinski dom v Klokočovniku. Priredi-
tev je privabila mnogo prijateljev planin in 
narave, za pester kulturni program pa so 
poskrbeli Mlaški fantje, dekleta iz pobra-
tenega planinsko-ekološkega društva 
Subjel iz Kosjerića v Srbiji ter mlada vio-
linistka Patricija. Prisotnim je zgodovino 
delovanja društva predstavil predsednik 
Vili Kovačič. Po njegovih besedah je vse 
skupaj 23. 9. 1970 "zakuhal" učitelj ma-
tematike na OŠ Loče Franček Mali. Iz 
majhne planinske skupine, ki je nekaj let 
delovala na šoli pod okriljem PD Poljčane, 
je 17. 5. 1974 nastalo PD Loče. 
Danes društvo šteje več kot sto članov, 
ki se lahko pohvalijo s svojo lastno Lo-
ško-zbelovsko planinsko potjo in z zelo 
razvejano izletniško dejavnostjo, v okviru 
katere je letno organiziranih tudi do 20 
različnih izletov, pohodov, daljših tur ter 
celo vzponov na najvišje gore v Sloveniji in 
Evropi. Organizirali so že dvanajst planin-
skih taborov ter številne planinske plese. 
Društvo že sedem let uspešno sodeluje 
s planinci iz Kosjerića v Srbiji, dobre stike 
imajo tudi s PD Belveder iz Biograda na 

Moru. Navzoče so ta dan s svojo priso-
tnostjo na prireditvi počastili mnogi gostje, 
med njimi tudi predsednik PZS Bojan 
Rotovnik. Članom PD Loče je ob njihovi 
obletnici delovanja in zaključku del izrekel 
iskrene čestitke ter jim zaželel, naj njihov 
dom služi svojemu namenu. Tej misli 
se je pridružil župan občine Slovenske 
Konjice Miran Gorinšek, ki je izrazil željo, 
naj planinski dom postane kraj druženja 
planincev, lovcev, vseh ljudi, ki znajo pri-
jateljevati, ter vse zbrane pozval, naj 
vrednote, ki so še vedno prisotne v PD 
Loče, prenesejo na mlade.
Člani društva so poudarili, da je 
z odprtjem doma poplačano vse njihovo 
prostovoljno delo, ki je dokaz, da znajo 
stopiti skupaj in biti enotni. Takšno to-
varištvo, prijateljske odnose in prosto-
voljno delo bodo gojili tudi v prihodnje, 

Na prireditvi ob jubileju PD je 
nastopila tudi pevska zasedba 
Smo, kar smo.  
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